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خ اردوگاه سر

تبرئه بیرانوند از یک شکایت  پرسپولیس
علیرضا بیرانوند از یکی از شکایت های پرسپولیس علیه 

او قسر در رفت و تبرئه شد.
این تبرئـــه در حالـــی رخ داد که باشـــگاه پرســـپولیس 
خواستار دریافت چیزی بیشـــتر از یک میلیارد و پانصد 
میلیون تومان بـــود اما در نهایـــت دادگاه اعلام کرد که 
صلاحیت رســـیدگی به این پرونـــده را ندارد و با توجه به 
تعیین داور، رســـیدگی ایـــن پرونده از حـــوزه آنها خارج 

است.
این پرونده مربوط به شـــکایت باشـــگاه پرسپولیس از 
علیرضا بیرانوند بابت استفاده از البسه متفاوت با تیم در 
سال های ۱۳۹۵ تا ۱۴۰۰ بوده است. به ادعای پرسپولیس، 
اسپانسر این باشگاه حکم ۷۰۰ میلیونی و ۹۰۰ میلیونی از 
این بابت علیه پرسپولیس گرفته و قرمزها نیز پرونده را 

در دادگاه در مورد این دروازه بان طرح کردند.
صدور قرارداد رد اســـتماع بـــرای این پرونـــده در حالی 
صادر شـــده که باشگاه پرســـپولیس امکان تجدید نظر 

را خواهد داشت.
بر اساس شـــکایت پرســـپولیس، بیرانوند موظف بوده 
در این مدت البســـه خود را همســـان بـــا اعضای تیم بر 
تـــن کند اما در این مدت از برندهای مختلف و متفاوت 
اســـتفاده کرده تا به زعم باشگاه پرسپولیس به آنها ضرر 

مالی برساند.
پرسپولیس در شکایت خود اعلام کرد بیرانوند باید این 
خسارت را به اسپانسر باشگاه واریز کند و آنها مسئولیتی 
در این خصوص نخواهند داشت اما دادگاه اعلام کرد که 
داور قراردادهای ورزشی فدراسیون فوتبال و کمیته های 
قضایی آن هســـتند و ایـــن دادگاه نمی توانـــد به چنین 

پرونده ای رسیدگی کند.
البته گفته می شـــود برخلاف اخبار منتشـــره در برخی 
رســـانه ها بیرانوند تبرئه نشده بلکه دادگاه قضایی گفته 
این موضوع باید از سوی کارشناسان متخصص خود این 
حوزه بررسی شود.به همین دلیل  باشگاه پرسپولیس 
شـــکایتی را در فدراســـیون فوتبال طـــرح خواهد کرد تا 

کمیته انضباطی تصمیم بگیرد.
 

 صعود پرسپولیس 
به نیمه نهایی لیگ نخبگان

تیم پرسپولیس با بازی خوب مهدی عزتی و یک برد قاطع، 
راهی مرحله نیمه نهایی مســـابقات الکترونیک نخبگان 

آسیا شد.
تیم بازی  الکترونیک پرسپولیس پس از صعود از مرحله 
گروهی و قرعه کشـــی در مرحله بعدی این مســـابقات با 
حســـن پاجانی و مهدی عزتی مقابل تیم یک نفره ویسل 

کوبه از ژاپن قرار گرفت.
تیم پرسپولیس ایران با بازی خوب مهدی عزتی، در راند 
سوم مسابقات در دیداری یکطرفه با نتیجه قاطع ۵ بر یک 
مقابل ویســـل کوبه ژاپن به پیروزی رسید و راهی مرحله 
نیمه نهایی مسابقات الکترونیک نخبگان آسیا شد. این 
در حالی بود که پرســـپولیس بازی اول را ۳ بر 2 به حریف 

ژاپنی باخته و در بازی دوم سه بر یک برنده شده بود.
قرار است دیدار نیمه نهایی مقابل پاختاکور برگزار شود 

که امروز خواهد بود.
این مسابقات در جده عربستان و در شرایطی فوق العاده 

حرفه ای برگزار می شود.
 

وینگر گل گهر و مشکل رضایتنامه

باشـــگاه پرسپولیس در راســـتای تقویت خود برای فصل 
آینده، شـــرایط چند وینگر را مدنظـــر قرار داده که یکی از 
آنها مهدی تیکدری نژاد بازیکن گل گهر است. این بازیکن 
در فصـــل جاری جزو بازیکنان مؤثر تیمش بوده و همین 
موضوع باعث شـــده اســـت تا پرسپولیســـی ها در حال 

بررسی وضعیت وی باشند.
البته تیکدری نژاد تنها گزینه پرسپولیس برای جذب وینگر 
راست نیست، ولی مسأله مهم این است که سرخپوشان 
برای جذب او هم با مانع سختی روبه رو هستند. بر اساس 
این گزارش، تیکدری نژاد یک فصل دیگر با گل گهر قرارداد 
دارد و جدایی اش از این تیم منوط به گرفتن رضایتنامه از 

باشگاه سیرجانی است.
 

امیدواری به خریدهای جدید
به نظر می رسد رضا درویش به اصل خود بازگشته و مثل دو 
فصل ابتدایی حضورش در پرسپولیس، به دنبال جذب 
تمام بازیکنان موردنظر ســـرمربی پرســـپولیس است تا 
خاطرات تلخ فصل اخیر را به فراموشی بسپارد. بر همین 
اساس او طی هفته های اخیر مذاکرات خود را با بازیکنان 
داخلی و خارجی مورد نیاز کارتال آغاز کرده و گویا به نتایج 

خوبی هم رسیده است.
در همین راســـتا مصطفی لشـــگری مدیر روابط عمومی 
باشـــگاه پرســـپولیس روز گذشته اســـتوری را در فضای 
مجازی منتشـــر کرد و نوشـــت: »خبرهـــای خوبی در راه 

است«.
 
 
 
 

ــاور  ــراً در نقش مشـ ــتیلی که ظاهـ  حمید اسـ
ــت  ــپولیس فعالیـ ــگاه پرسـ درویـــش در باشـ
ــگاه هم  ــی باشـ می کند به نوعی معاون ورزشـ
ــتانی نقش  ــت و در نقل و انتقالات تابسـ هسـ

اول را بازی می کند.
ــدارد ماجراهای  ــت نـ  درویـــش که اصلاً دوسـ
ــته  ــتیلی خواسـ ــود از اسـ فصل قبل تکرار شـ
مسائل نقل و انتقالاتی پرسپولیس را به عهده 
بگیرد و به نظر می رسد کاپیتان سابق سرخ ها 
ــین  ــوده و البته افشـ ــن کارگروه بـ ــر اول ایـ نفـ

پیروانی را در کنار خود دارد.
ــت نقـــش این  هر چند هنوز مشـــخص نیسـ
ــور اعضای آن  ــت و چطـ ــروه دقیقاً چیسـ کارگـ
ــود و کارتال  ــته اند بین فعالیت های خـ توانسـ
ــره با  ــتیلی در مذاکـ ــا اسـ ــد امـ ــدی کننـ مرزبنـ
بازیکنان جدید تز مخصوص به خود را دارد و 
می گوید به هر بازیکن باید با توجه به کیفیت، 
ــا نبودنش پول  ــودن یـ ــار و ملی پوش بـ اعتبـ

پرداخت و قرارداد بست.
استیلی اعتقاد دارد برخی بازیکنان تیم های 

ــه  بـ ــه  ــتند کـ ــدی نیسـ ــط در حـ متوسـ
پرسپولیس پیشنهادهای سنگین بدهند 

ــته آنها را قبول کند.  و باشگاه نباید خواسـ
ــده استیلی گفته  ــنیده شـ در همین زمینه شـ
ــرایط فیکـــس بازی  ــور هنوز شـ ــا غندی پـ رضـ
ــدارد و پرداخت ۹۰  ــپولیس را نـ کردن در پرسـ
میلیارد تومان برای خرید او )6۰ میلیارد جهت 
رضایتنامه و ۳۰ میلیارد تومان برای خودش( 
ــت و اینطوری حضور این بازیکن  ــتباه اسـ اشـ
ــپولیس منتفی شده و باشگاه  جوان در پرسـ
دنبال جذب شهریار مغانلو برای تقویت خط 
ــتیلی در قبال  ــت. حمید اسـ ــه رفته اسـ حملـ
ــتفاده  ــی نیز از این تز اسـ ــد بازیکن داخلـ چنـ
ــپولیس نباید چنین  کرده و اعتقاد دارد پرسـ
ــت اینکه با وجود  ــی را بپردازد اما واقعیـ ارقامـ
ــیت استیلی باشگاه های  منطقی بودن ساسـ
ــن بازیکنان  ــه همیـ ــام را بـ ــب همین ارقـ رقیـ
ــد و همین  ــه 2 پرداخت می کننـ ــراً درجـ ظاهـ
ــان  ــود بازیکنانی که بعضاً نام شـ باعث می شـ
ــود  ــپولیس مطرح می شـ برای حضور در پرسـ
ــد. این اتفاقی  ــر از تیم های دیگر در بیاورنـ سـ
بود که فصل قبل برای مهدی لیموچی افتاد 
و او با رقمی سنگین تر به اصفهان رفت و یکی 

از بهترین های لیگ برتر بود.

ــت و کنار رفتن سپاهان از رقابت های  با شکسـ
ــپولیس برای  جام حذفی اندک امیدهای پرسـ
ــت  ــل آینده هم از دسـ ــدن در فصـ ــیایی شـ آسـ
رفت. پرسپولیسی ها امیدوار بودند با قهرمانی 
ــور در  ــی با حضـ ــی حتـ ــام حذفـ ــپاهان در جـ سـ
ــهمیه فوتبال  ــوم لیگ به عنوان تنها سـ رتبه سـ
ــطح 2 آسیا وارد این  ایران در لیگ قهرمانان سـ
تورنمنت شوند اما با حذف زردها در انزلی اندک 
ــالا به چیزی  ــت رفت و حـ ــان از دسـ امیدهایشـ
ــان در لیگ  ــاز دارند تا خودشـ ــبیه معجزه نیـ شـ

برتر دوم شده به پلی آف لیگ نخبگان برسند.
 اما کنار رفتن از آسیا می تواند برای پرسپولیس 
ــته باشد و مهم ترین ضررش اینکه  تبعاتی داشـ
دیگر بازیکنان خارجی خوب یا حتی بازیکنانی 
ــه این تیم نخواهند آمد.  در حد لوکاس ژوائو بـ
واقعیت اینکه اسماعیل کارتال قصد داشت با 
بیرون گذاشتن بیشتر بازیکنان خارجی فعلی 
ــد نظرش را  ــپولیس گزینه های خارجی مـ پرسـ
جذب کند اما حالا با راه نیافتن تیمش به آسیا 
ــن بازیکنان  ــختی برای متقاعد کردن ایـ کار سـ

خواهد داشت.
ــته بارها دیده ایم که بازیکنان  در فصول گذشـ
ــدن در رقابت های  ــزه دیده شـ خارجی با انگیـ
بین المللی مثل لیگ نخبگان یا لیگ قهرمانان 
به تیم های بزرگ و متمول ایرانی می پیوستند 
ــن رقابت ها هم  ــدن در ایـ ــده شـ ــرا که با دیـ چـ
رزومه شان بهتر می شد و هم بازاری در همین 
ــن با بازتاب  ــیا پیدا می کردند. همچنیـ قاره آسـ
ــان خارجی حاضر  ــار این رقابت ها، بازیکنـ اخبـ
در تیم های ایرانی خودشان را روی بورس نگه 
ــتند اما این اتفاق قرار نیست در مورد  می داشـ
خارجی های فصل آینده پرسپولیس رخ دهد.

ــتان  ــم ملی گرجسـ ــیانی به تیـ ــیدن گولسـ رسـ
ــوت از  ــپس دعـ ــورو 2۰2۴ و سـ ــور در یـ و حضـ
ــل حضور و  ــی الجزایر حاصـ ــه تیم ملـ ــدوز بـ گنـ
ــیایی بود  درخشـــش در همین رقابت های آسـ
ــردن بازیکنان  ــالا کارتال برای متقاعد کـ اما حـ
ــای خارجی - حتی  دلخواهـــش از بین گزینه هـ
ــه بیرون  ــه از فنرباغچـ ــی کـ ــان گزینه هایـ همـ
مانده اند - فقط می تواند به پرداخت پول قابل 
ــرای خیلی از  ــاید بـ ــد که شـ توجه دلخوش باشـ
ــه 2 و ۳ اروپایی و برزیلی  ــی درجـ بازیکنان حتـ
شرط و انگیزه کافی جهت پیوستن به یک تیم 

ایرانی نباشد.

ایده استیلی برای بستن تیم فصل آینده

پول زیاد از حد به بازیکنان نمی دهیم
 مهمترین پیامد تلخ خداحافظی با سهمیه آسیا

خارجی های خوب دیگر پرسپولیسی نمی شوند

اتفاق روزسوژه

حمید درخشان می گوید 
هر گونه تصمیم گیری در 
خصوص تیم و آینده اش 
ــرات  نظـ ــه  بـ ــتگی  بسـ
سرمربی ترکیه ای تیمش 
پرسپولیس دارد و تأکید 
ــرمربی از آنجا  می کند سـ
که از ابتدا تیم را می بندد بهانه ای برای موفق نشدن نخواهد 

داشت.

با توجه به تکرار مصدومیت های سریالی اورونوف 
فکر نمی کنید ماندن او واقعاً به ضرر پرسپولیس شد 

و باشگاه باید در رابطه با او تصمیم جدیدی بگیرد؟
ــاه پیش تمدید  ــرارداد او را همین چند مـ ــگاه قـ به هر حال باشـ
ــتنش امکانپذیر نیست و خیلی  کرد به همین دلیل کنار گذاشـ
ــکل داشته چرا قرارداد خوب و یا  ــخت است. اگر بازیکن مشـ سـ
بند جدیدی برای او گذاشته نشد؟ من شاید راهکارهایی را بدانم 
اما باید دید سرمربی در خصوص این بازیکن چه تصمیمی دارد 
ــود باید دید چه  ــیب دیدگی های او تکرار شـ ــد آسـ و اگر قرار باشـ
ــیده خواهد شد چون فعلاً کاری  تدابیری از حالا برای او اندیشـ
ــتی  ــا که می دانیم او با پول درشـ هم نمی توان انجام داد چه بسـ
ــت که باید تصمیم  ــگاه توافق کرده و حالا خود کارتال اسـ با باشـ

بگیرد که بر چه اساسی قرار است از این بازیکن بهره بگیرد.
در رابطه با ترمیم تیم با توجه به صحبت هایی که در 

خصوص جذب بیفوما و امین کاظمیان و چند بازیکن 
دیگر شنیده می شود چه نظری دارید؟

ــک و مهاجم خصوصاً در  ــه خط دفاع، هافبـ ــپولیس در سـ پرسـ
ــن فول بک های چپ و  ــت همچنیـ ــت وینگر چپ و راسـ دو پسـ
ــت نیاز به جذب بازیکن دارد و باید بازیکنان خیلی خوبی  راسـ
را به خدمت بگیرد. این مسأله البته شامل تقویت دفاع میانی 

هم می شود.
در رابطه با گندوز و دروازه پرسپولیس فکر می کنید به 

دروازه بان دیگری نیاز ندارند؟
به نظرم اگر در سه پستی که گفتم پرسپولیس تقویت شود قطعاً 
فشار زیادی به دروازه نخواهد آمد و گندوز هم می تواند از دروازه 

پرسپولیس به خوبی حفاظت کند.
در رابطه با اردوی یکماهه مد نظر کارتال که مدت 

زمانش انتقادات زیادی را به همراه داشته چه 
نظری دارید؟

درست است که یک ماه زمان زیادی برای اردو محسوب 
ــود اما اگر در این اردو خانواده های بازیکنان هم  می شـ

ــرایط برای بازیکنان بهتر  ــند شـ ــته باشـ حضور داشـ
ــات خوبی هم در  ــد و از آنجا که امکانـ ــد شـ خواهـ

کشور ترکیه وجود دارد حتماً می توان به این اردو 
و شرایطش در آماده سازی تیم خوشبین بود.

 پرسپولیس می تواند به جبران 
مافات این فصل در لیگ بعدی برای 

موفقیت امیدوار باشد؟
ــتگی به خیلی از  به هر حال موفقیت هر تیمی بسـ
ــرایط از جمله تیم بستن و آماده سازی پیش از  شـ

ــری دارد که اگر کارتال  ــائل مهم دیگـ فصل و مسـ
آنها را خوب اجرا کند حتماً می توان به آینده تیم 

ــال در این فصل کمی دیر  ــبین بود. کارتـ خوشـ
آمد اما برای موفقیت در فصل آینده بهانه ای 
ــون از ابتدا بالای  ــدن ندارد چـ برای موفق نشـ
ــت و می تواند با در اختیار گرفتن  ــر تیم اسـ سـ

ــائل و موارد مد نظر را  ــان مد نظرش همه مسـ بازیکنـ
برای موفقیت تیمش اجرا کند.

در رابطه با حضور چند بازیکن ترکیه ای که 
بحث حضورشان در پرسپولیس مطرح است 

چه نظری دارید؟
اگر بازیکنان سطح بالای ترکیه با میانگین سنی مناسب 
ــت اما اگر این تقویت  ــپولیس بیایند که خوب اسـ به پرسـ

ــت باشد فایده ای  ــون و بازیکنانی از این دسـ در حد دورسـ
نخواهد داشت.

در خصوص مسائلی که درباره عالیشاه شنیده 
می شود چه نظری دارید. به نظرتان او با شرایط 

سنی که دارد و هواداران هم می خواهند بماند در 
پرسپولیس حفظ خواهد شد؟

ــت. در فوتبال  ــرمربی تصمیم گیرنده اسـ در این خصوص سـ
ــرمربی در  ــدارد و باید دید سـ ــی نـ ــاس جایـ ــروز هم احسـ امـ

ــری دارد چون به  ــایر بازیکنانش چه نظـ خصوص امید و سـ
هر حال ایشان ابزار تیمش که همان بازیکنان هستند 

را انتخاب می کند.

حمیدرضا علی عسگری معتقد است در صورت نگرفتن 
سهمیه آســیا، ممکن اســت بعضی از بازیکنان بزرگ در 
فصل نقل و انتقالات تمایلی به حضور در پرسپولیس 
پیــدا نکنند و تیم ناخواســته با بازیکنانی در ســطح 
پایین تر بســته شــود که این امر تبعــات خوبی برای 

خ ها نخواهد داشت. سر

به نظرتان کارتال از زمان پیوستنش به 
پرسپولیس خوب کار کرده؟

مربی ترکیه ای در ابتدای حضورش مورد قبول خیلی ها بود 
چون به هر حال از تیم خوبی به ایران آمده بود اما کاریزمای 

لازم را نداشت و عملکرد خیلی خوبی ارائه نداد.
اما به هر حال تیم با تفکرات سرمربی ترکیه ای 

بسته نشده بود!
بلــه تیــم کــه بــا تفکــرات او بســته نشــده بــود امــا در تیم 
پرســپولیس یکســری از مســائل تاکتیکی اصــلاً به خوبی 
اجرا نمی شــد. مثــلاً من در بازی های پرســپولیس در لیگ 
نخبــگان مقابل الهــلال و النصر هیــچ اســتراتژی و تعیین 
تاکتیــک خوبــی از کارتال ندیدم و گاهــی تصمیماتی از این 
مربــی دیــدم کــه برایم خیلــی عجیب بــود. مثــلاً در بازی 
مقابل الهلال در عربســتان و در زمین این تیم پرسپولیس 
با ترکیبی هجومی به مصاف میزبانی آن هم در سطح الهلال 
رفتــه بود که ماحصل آن دریافت چهار گل بود. یا کارتال در 
برخی بازی ها ترکیب هایی می چید که یکی از دلایل از دست 

رفتن امتیازها بود.
در رابطه با بسته شدن تیم با توجه به اینکه 

شاید پرسپولیس از کسب سهمیه محروم بماند 
چه پیش بینی از فصل آینده دارید؟

پرسپولیس در چند سال اخیر  عملکرد خیلی خوبی داشته 
و جام های خیلی زیادی را هم کســب کرده به همین دلیل 
با یک فصل جام نگرفتن نمی توان خیلی ایراد متوجه تیم 
کرد. هر چند واقعیت حاکم بر پرســپولیس همیشه موفق 
شــدن و کسب قهرمانی است به همین دلیل شاید تحمل 
شرایط فعلی کمی برای هواداران پرسپولیس سخت باشد.
در رابطه با ابقای درویش چه نظری دارید و این 

تصمیم را به سود پرسپولیس می دانید؟
من خودم شخصاً خیلی با ایده های مدیرعامل پرسپولیس 
و بعضی از مســائل ایشان موافق نیستم اما به هر حال این 

مســأله هــم غیرقابل کتمان اســت کــه پرســپولیس جدا 
از امســال در ســال های قبــل نتایج خــوب و قهرمانی های 
زیادی را با مدیرعامل فعلی اش کسب کرده. به همین دلیل 
عملکردش مثبت بوده اما حتماً باید از مســائل فصلی که 
گذشــت درس های لازم را گرفته باشــند و تیمی در حد نام 
پرســپولیس ببندنــد و شــرایط پرافتخارترین تیــم ایران را 
دوباره به ســمت و سویی ببرند که باز هم عناوین قهرمانی 

زیادی کسب کند.
در صورتی که پرسپولیس دستش از کسب 

سهمیه دور بماند چه شرایطی برای فصل بعد 
خواهد داشت؟

قطعــاً این مســأله تأثیر خواهد داشــت چه بســا که ممکن 
اســت بعضی از بازیکنان بزرگ شاید به خاطر این مسأله به 
پرسپولیس نیایند به همین دلیل من امیدوارم این مسأله 
تأثیر منفی روی تیم بستن نداشته باشد و کارتال با دقت نظر 
بالا و بازیکنانی بسیار خوب به لحاظ فنی تیمش را ببندد و 
دیگر مشکل میانگین ســنی بالا و کمبود بازیکن در بعضی 

از پست ها را شاهد نباشیم.
برای فصل آینده فکر می کنید پرسپولیس چند 

درصد به خانه تکانی و در چه سطحی نیاز دارد؟
حتماً به یک خانه تکانی نیــاز دارد تا میانگین تیم به لحاظ 
ســنی پاییــن بیایــد و بــا بازیکنانــی جوانتر و مســتعدتر که 
واقعاً تشــنه قهرمانی های جدید باشــند قرارداد بسته شود 

و پرسپولیس با آنها به موفقیت های بزرگ دیگری برسد.

سرمربی درباره عالیشاه باید نظرنهایی را بدهد

درخشان: کارتال برای فصل بعد بهانه ای ندارد
علی عسگری: کارتال کاریزمای لازم را نداشت

امیدوارم پرسپولیس با بازیکنان درجه 2 بسته نشود

مصاحبه

ناصر  قراگزلو
روزنامه نگار

بعد از باخت به سپاهان و از دست رفتن اندک 
شـــانس قهرمانی و حتی عنوان دومی فضای 
تلخی پیرامون پرســـپولیس شکل گرفت و با 
تعطیلـــی تمرینات و مســـابقات این تیم ادامه 

هم یافت.
 شکست چهارم مقابل سپاهان غیر از اینکه از 
حیث ورزشی برای پرسپولیسی ها دردناک بود 
ماجراهای عجیبی را به سطح رسانه ها و فضای 
دم دستی شبکه های اجتماعی آورد و باعث شد 
تا خیلی ها بدانند تیم بی حاشیه یا کم حاشیه 
پرسپولیس که در تمام فصول گذشته با اتکا به 
همین ماجرا موفقیت ها را یکی یکی به دست 
مـــی آورد ماجراهایی در خود دارد که در صورت 
نتیجه نگرفتن اینطور و در بدترین شرایط بروز 

و ظهور پیدا می کند.
ماجـــرای ســـروش رفیعی از ســـال گذشـــته و 
قبل از انتخاب اوســـمار مـــدام در حرف های 
درگوشـــی پرسپولیسی ها مطرح بوده و بعد از 
بازی سپاهان دوباره بولد شده است تا جایی 
که یکی از بازیکنان سابق پرسپولیس با اشاره 
مستقیم به این مسأله – انگار که از جزئیات این 

ماجرا کاملاً مطلع باشد – علت نتیجه نگرفتن 
پرسپولیس را این مشکل و آنچه احتمالاً رفیعی 

به بار آورده دانسته است.
البته که حتی اگر این مشـــکل وجود داشـــته 
باشد فقط این مشکل نمی تواند دلیل عمده 
ناکامی پرســـپولیس در فصل جاری باشد اما 
بالاخره این داســـتان باید جایی تمام شـــود. 
در شرایطی که ســـروش رفیعی کاملاً سکوت 
کرده و رضا درویش نیز هرگونه ماجرایی در این 
خصـــوص را تکذیب می کند بالاخره یکی باید 
بـــرای این ماجرا نقطه پایان بگذارد و تمامش 
کند. هوادار متمول گفته نمی خواهد در نقل 
و انتقـــالات فصـــل آتی پرســـپولیس دخالت 
کند و البته به نظر می رســـد کارتال نیز دوست 
دارد بـــه عنـــوان یـــک مربی بادیســـیپلین در 
این حوزه فوق العاده حســـاس کاملاً مستقل 
عمل کند. با این حســـاب طبیعی است که از 
شخص ســـرمربی به عنوان مسئول فنی تیم 
انتظار داشـــته باشیم به این ماجرا ورود کرده 
و ضمن صحبت با رفیعی و عالیشاه یا هر فرد 
دیگـــری که در این ماجرا دخالت دارند ضمن 
دادن اولتیماتوم به آنها، مهم ترین بازیکنان 

پرسپولیس را به هم نزدیک کند.
همـــه دیدنـــد که بعـــد از مصدومیـــت دوباره 
عالیشاه و بیرون رفتن او از ترکیب تیم کارتال 
چقدر افت کرد. یا مشـــخص شد بعد از چند 
بـــازی خوب از ســـروش رفیعی، اگر او کیفیت 
جالبی ارائه ندهد چقدر پرسپولیس در خط 

میانی اش مشـــکل خواهد داشـــت. واقعیت 
اینکه هم ســـروش رفیعی هم امید عالیشـــاه 
برای تیم پرســـپولیس بازیکنان مهم و تعیین 
کننده ای هستند و هر گاه ایشان به علاوه چند 
بازیکـــن مؤثر دیگر در بهتریـــن فرم ممکن و 
ســـلامت روح و روان باشـــند قطعـــاً می توان 

انتظار کارهای بزرگی از پرسپولیس داشت.
در عیـــن حـــال عکس این قضیـــه هم صادق 
است و بدون آنها یا در شرایطی که فرم خوبی 
نداشـــته باشـــند نتیجه گرفتـــن حتی مقابل 
تیم های متوسط و کوچک هم سخت می شود 
چه برسد به شکست سپاهان و تکرار قهرمانی. 
بـــا در نظر گرفتن ایـــن مهم از بزرگترهای تیم 
پرســـپولیس و البته کارتال انتظار می رود این 
ماجرا را به گونه ای مدیریت کنند که تیم در سه 
بازی باقیمانده شرایط خوبی داشته باشد و با 
سه برد، پایانی آبرومندانه بر این فصل پرفراز و 

نشیب رقم بزند.
واقعیت اینکه غیر از کارتال، طبیعتاً افشـــین 
پیروانـــی و کریم باقری به عنوان بزرگترهایی 
که بازیکنان از آنها حرف شـــنوی دارند باید به 
ایـــن ماجرا ورود پیدا کرده و خودشـــان را کنار 
نکشـــند. همچنین از خود ایـــن دو بازیکن و 
حتی وحید امیری بی ســـر و صدا که هر کدام 
در ایـــن فوتبال ســـال ها تجربه داشـــته و بالا 
و پایین هـــای پرســـپولیس را دیده اند انتظار 
می رود خیلی شـــفاف و راحت بین خودشان 
این مشکلات را تمام کرده و به حواشی پایان 

دهند تا تلخی های این فصل بی پایان نباشد.
متأسفانه مشـــکل کاپیتان های پرسپولیس 
اینجاســـت کـــه بعضـــاً زیـــاد از حد ســـاکت و 
مأخوذ به حیا هســـتند و همـــه چیز را به مرور 
زمان می ســـپارند و اصلاً قصـــد ندارند به این 

شایعات واکنش نشان دهند اما گاهی تداوم 
ســـکوت اوضاع را بدتـــر و همدلی مثال زدنی 
در رختکن پرســـپولیس را تحت الشعاع قرار 
می دهد. پـــس حتی اگر قرار نیســـت خبری 
از اســـتوری یا مصاحبه هایی جهت شفافیت 

باشد این مشکل باید برای همیشه بین خود 
این بازیکنان حل شـــود یـــا کارتال با قاطعیت 
به این ماجراهـــا ورود کرده و مهم ترین پیش 
نیاز موفقیت در سه بازی آینده را به سرانجام 

برساند.

برای پیروزی در سه بازی باقیمانده و پایانی آبرومندانه

کارتال ماجرای سروش و عالیشاه را تمام کند!


